
Esport til Generelforsamling d. 24/03 

 

Året der gik  

 - Finans 

Der har været nedgang i kapitalen, hovedsageligt pga internet, men der er muligvis en ny 

aftale på vejs 

- Fremmøde  

Der er været lidt nedgang i fremmøde tallene, hvilket har resulteret i at nogle af LAN'ene er 

blevet aflyst, dog er der været godt fremmøde til de seneste. 

 

Fremdtidsplaner 

 - Forsætte med "månedlige" LAN 

 - Vi regner med at fortsætte med det "månedlige" lan som normalt. 

 - Ugentligt E-Sport 

 - Fonde 

  - Vi har ikke søgt fonde endnu 

 - Trænere 

- Vi er i dialog med Grindsted Esport om at låne en af deres trænere for at se om der 

er nok opbakning til at starte ugentlig træning  

 - Opstart af ugentligt E-Sport 

  - Det hovedsagelige problem med at starte ugentlig E-Sport er at vi mangler trænere 

- Vi har holdt et fyraftensmøde, dog ikke med så mange deltagere som vi ønskede, 

men den fælles mening de kom med var at vi skulle prøve at starte op uden at have 

egne computere, så deltagerne selv tog deres computere med, så derfor er vi først 

gået i gang med at se om vi kan finde nogen trænere at låne rundt omkring i andre 

foreninger. 

 

Udvalgsskifte 

 - Jens Lunde (Forman) og Rune Holdt (bestyrelsesmedlem) stopper 

 - Bente Tofte og Nikolai Kristensen fortsætter 

 


